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Sitno, 27 czerwca 2013 roku 
 

ST.0043.VI.36.2013 
 

Protokół Nr XXXVI/2013 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 27 czerwca 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Dyskusja na temat sprawozdań finansowych i opinii w tym zakresie Wójta 

Gminy Sitno za 2012 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2012 rok, 

- w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno za 2012 rok, 

- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2013-2017. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Pawlicha Bogdan 

12. Stefańczuk Zbigniew 

13. Szajnoga Marek 

14. Tarkot Alina 

15. Tukiendorf Edward 
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Ad. 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXVI Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, sołtysów, a także gości zaproszonych: Wójta 

Gminy Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, 

Skarbnika Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, 

oraz Pana Ryszarda Rabiegę Prezesa firmy BioPower. Obrady rozpoczęły się 

o godz. 12
00

 i trwały do godz. 16
30

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

    Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są do 

niego uwagi. 

Pan Sekretarz poprosił o dodanie do programu sesji 4 uchwał. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że uchwały te kryją się pod hasłem zmian 

budżetowych. Dwie z nich dot. zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska, jedna z przeznaczeniem na budowę sieci 

wodociągowej w miejscowościach Kornelówka, Czołki i Sitno (góry), a druga 

z przeznaczeniem na wykonanie kotłowni gazowej wraz z instalacją kolektorów 

słonecznych w budynku Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Sitnie.  

Kolejne dwie uchwały dot. zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

z przeznaczeniem na wydatki inwestycyjne oraz spłatę wcześniej zaciągniętych 

kredytów.   

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych jest za 

przyjęciem programu sesji, z tymi proponowanymi zmianami, które zostały tutaj 

zgłoszone przez Pana Sekretarza.  

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad jednogłośnie  

w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 15 Radnych, co stanowi pełne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Leszek Kozak, Zygmunt Niedźwiedź, Antoni 

Gazda. 
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 

Następnie Przewodniczący oddał głos Panu Rabiedze Prezesowi firmy 

BioPower. 

Pan Rabiega przedstawił propozycję inwestycji polegającej na budowie 

całego kompleksu odnawialnych źródeł energii opartych o biogazownie 

rolnicze, łącznie z siecią łączącą te źródła, co w efekcie końcowym ma na celu 

przejąć odbiorców energii elektrycznej z Zakładu Energetycznego z propozycją 

tańszej oferty.  Inwestycja jest rozpisana terminowo na 10 lat. W głównej mierze 

ma być finansowana ze środków unijnych. Wykonanie inwestycji byłoby oparte 

o spółdzielnię założoną przez mieszkańców – nie pojawia się tu nowy inwestor. 

Inwestycja dotyczy sześciu sąsiadujących ze sobą gmin. Na terenie Gminy Sitno 

przewidziane jest wybudowanie do 2 do 4 obiektów według obecnego 

zapotrzebowania na energię. Będą one połączone odrębną siecią elektryczną. 

Zadanie realizowane byłoby w oparciu o oferowane tereny w poszczególnych 

gminach, jednak z uwzględnieniem odpowiedniej lokalizacji, zgodnie 

z wymogami. Na początek potrzebny byłby kapitał 25% wartości tej inwestycji, 

żeby można było otrzymać zarówno dotacje, jak i kredyt inwestycyjny z banku. 

Biogazownia oprócz wytwarzania energii elektrycznej wytwarza równie energię 

cieplną odpadową za pomocą, której mogłyby być ogrzewane instytucje 

w gminie, a nawet osiedla o zwartej zabudowie. 

Dalej Pan Rabiega poinformował, że zostawił Panu Wójtowi statut 

spółdzielni celem zapoznania. Jeśli dojdzie do zarejestrowania takiej spółdzielni 

to podstawowe wpisowe do uczestnictwa wyniesie około 1000 złotych. 

Surowcem zasilający taką biogazownię jest kukurydza, jak również inne 

zielone produkty. 

Szczegółowa oferta stanowi załącznik do materiałów z sesji. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał,: „jaka jest pewność, że Zakład Energetyczny 

kupi od nas tą energię i zechce przesyłać dalej?” 

Pan Rabiega wyjaśnił, że jest to pierwsza autonomiczna sieć, która 

w momencie zakończenia inwestycji ma za zadanie odłączyć się od Zakładu 

Energetycznego i zasilana będzie za pomocą własnej energii elektrycznej. 

Pan Pawlicha zapytał,: „ jakie jest prawo energetyczne?” 

Pan Rabiega powiedział, że w tej chwili prawo sprzyja takim działaniom. 

Pan Jerzy Mazurek zapytał,: „po ilu latach spłaci się pierwsza 

biogazownia?” 

Pan Rabiega powiedział,: „że w przekazanych materiałach na końcu tabelki 

jest przedstawiona rentowność.” 

Pan Borowiec zapytał,: „ile trzeba hektarów kukurydzy na zasilenie jednej 

biogazowni?” 

Pan Rabiega odpowiedział, że trzeba średnio około 150ha kukurydzy na 

cały rok. 
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Pan Wójt zapytał, w jakim czasie musimy przyjąć stanowisko w tym 

temacie. 

Pan Rabiega powiedział, że należałoby założyć spółdzielnie w miesiącu 

wrześniu lub październiku tak, aby można było przygotować pierwszą 

dokumentację, w celu złożenia w przyszłym roku wniosku o dotację. 

Pan Wójt zapytał, czy są jakieś już decyzje z innych gmin. 

Pan Rabiega poinformował, że do materiałów dołączona jest ankieta, która 

ma za zadanie wykazać, jakie będzie zainteresowanie tą inwestycją w gminach. 

Jeżeli we wrześniu okaże się, że jest duże zainteresowanie tym projektem to 

będzie można już rozpocząć działania.  

Pan Borowiec zapytał,: „co z magazynowaniem surowca?” 

Pan Rabiega wyjaśnił, że na każdej elektrowni jest składowisko. 

Pan Borowiec zapytał,: „czy buraki cukrowe, też się nadają, jako 

surowiec?” 

Pan Rabiega odpowiedział, że nadają się, jako nośnik energetyczny, jednak 

ze względu na element zapachowy nie są pożądane.  

Pan Borowiec zapytał,: „czy firma wybudowała już jakąś biogazownię, 

żeby można było się zapoznać?” 

Pan Rabiega powiedział, że można się zapoznać z biogazownią 

w Piaskach, która została zaprojektowana przez firmę. 

  

 

Ad. 4 

 

Dyskusja na temat sprawozdań finansowych i opinii w tym zakresie Wójta 

Gminy Sitno za 2012 rok. 

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Juszczak odczytał 

Uchwałę nr 1/2013 Komisji Rewizyjnej z dnia 6 czerwca 2013 r. w sprawie 

opinii o wykonaniu budżetu i wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Sitno z tytułu wykonania budżetu za 2012 rok. 

Kolejno Pan Juszczak odczytał Protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 6 

czerwca 2013 r. 

Dalej Pan Juszczak powiedział,: „że Komisja Rewizyjna proponuje 

przeprowadzić analizę po zakończeniu roku szkolnego kosztów związanych 

z dowożeniem uczniów. W tym kosztów utrzymania samochodów i kosztów 

pracowniczych.” 

Kopia Uchwały Komisji Rewizyjnej i Protokołu Komisji stanowi załącznik 

do materiałów z br. sesji Rady Gminy. 

Dalej Pan Juszczak odczytał Uchwałę NR RIO-Z-0035/36/2013 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 11 czerwca 

2013 r. w sprawie zaopiniowania wniosku absolutoryjnego. 

Następnie Pan Juszczak wystąpił z wnioskiem do Rady Gminy o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy. 
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Pan Wójt zabrał głos i omówił realizację budżetu (inwestycje zrealizowane, 

inwestycje w trakcie realizacji, a także inwestycje planowane, jak również 

sprawy bieżące dot. drogownictwa, bezpieczeństwa i gospodarki komunalnej).   

Pan Szajnoga zapytał, dlaczego w budowie kanalizacji jest ujęte tylko 

Sitno, Stabrów i Jarosławiec (Star Wieś), a Jarosławiec (główny) nie jest ujęty. 

Pan Wójt wyjaśnił,: „że idziemy najpierw w kierunku linii głównej tak, aby 

objąć LODR, Ośrodek Zdrowia w Sitnie, Urząd Gminy część Stabrowa i Szkołę 

w Jarosławcu. Jest jednak zrobiony drugi projekt w zakresie samego Jarosławca. 

Jednak na dzień dzisiejszy nie jest to takie proste, żeby złożyć wszystko 

w jednym czasie.” 

 Dalej Pan Wójt powiedział, że mamy duży problem, jeśli chodzi decyzję 

środowiskową, czy Starostwo. 

 Pan Szajnoga stwierdził,: „(…) że Zakład Rolny i Osiedle w Jarosławcu 

zostało podłączone do oczyszczalni ścieków w Zamościu, a Jarosławiec znów 

się zostawia, gdzie na pół kilometrze jest około 50 mieszkańców, a na Starej 

Wsi jest tylko 8 gospodarstw. Oświadczam, że mam działkę na Starej Wsi i nie 

pozwolę przejść przez działkę dopóki nie będzie zrobiona kanalizacja 

w Jarosławcu.” 

 Pan Wójt powiedział,: „co w takiej sytuacji z Ośrodkiem Doradztwa 

w Sitnie – chodzi o podłączenie do oczyszczalni w Zamościu”. 

 Pan Sekretarz wyjaśnił,: „(..) że bez wybudowania sieci tłocznej z Sitna 

od ODR-u przez Jarosławiec (Starą Wieś) do przepompowni, nie ma możliwości 

podłączenia centralnej części Jarosławca. Drugi etap musi być, czy chcemy, czy 

nie chcemy.”  

 Następnie Pan Sekretarz powiedział, że nie powinno być wątpliwości, co 

do dowożenia uczniów do szkół, ponieważ 60 uczniów dowozimy z innych 

gmin, gdzie na każdego ucznia subwencja wynosi 8tys. zł, co nam daje 

480tys. zł dodatkowych środków do budżetu. 

 Pan Borowiec zasugerował, aby na przyszłość w pierwszej kolejności 

utwardzać drogi gruntowe te, które prowadzą do gospodarstw, a dopiero później 

dojazdy do pól.  

Ad. 5 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 15 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XXXVI/201/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem Wójta Gminy Sitno z wykonania budżetu za 2012 rok. 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że dyskusja na ten temat była prowadzona 

w poprzednim punkcie.  
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W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XXXVI/202/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Sitno za 2012 rok. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że podobnie jak w przypadku 

poprzedniej uchwały dyskusja na ten temat już się odbyła. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Pan Borowiec powiedział, że część lokalizacji wiatraków jest nie 

precyzyjna i zbyt blisko zabudowań. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że rzeczywiście część z tych wiatraków jest nie do 

przyjęcia, jednak z 11 wiatraków może uda się zrobić bezkolizyjnie. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że 2 lipca odbędzie się spotkanie 

z projektantami, na którym będzie można porozmawiać na ten temat. 

Pan Borowiec stwierdził, że tak bliska lokalizacja wiatraków wynika 

z faktu, iż w Polsce nie ma żadnych przepisów odnośnie wiatraków. 

Pan Pawlicha powiedział, że powinniśmy określić, jaka powinna być 

minimalna odległość od zabudowań. 

Pan Borowiec powiedział, że Komisja Rolnictwa w najbliższym czasie 

przedstawi swoje stanowisko w sprawie lokalizacji wiatraków. 

Następnie Przewodniczący ogłosił przerwę.  

 

3) Uchwała Nr XXXVI/203/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok. 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie, jak również następstwa tej 

uchwały, czyli uchwał dot. zaciągnięcia pożyczek i kredytów. 

Pan Pawlicha zapytał, ile było przekazane na festyn w Cześnikach. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że organizatorzy mają przynieść faktury na łączną 

kwotę 500zł. 

Następnie Pan Sekretarz omówił, przyczyny zaciągnięcia kredytów. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XXXVI/204/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2017. 
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Pani Skarbnik omówiła, zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Pan Sekretarz poinformował, że wygraliśmy sprawę z Urzędem 

Marszałkowskim dotyczącą dofinasowania projektu na Cześnik. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

5) Uchwała Nr XXXVI/205/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała Nr XXXVI/206/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

7) Uchwała Nr XXXVI/207/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

 

Pan Juszczak zasugerował, aby umowa z bankiem była zawarta w sposób 

umożliwiający wcześniejszą jego spłatę bez ponoszenia z tego tytułu prowizji. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że trzeba będzie to zawrzeć w specyfikacji 

zamówienia. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

8) Uchwała Nr XXXVI/208/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 27 czerwca 2013r.  

w sprawie zaciągnięcia w 2013 roku długoterminowego kredytu bankowego 

na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych 

kredytów ( kredyt konsolidacyjny).  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

 

Poruszając zagadnienia: 

1. Spółki wodnej ( wykonano prace konserwacyjno-melioracyjne na terenie 

Jarosławiec-Stabrów, częściowo Czołki na długości około 5,5km); 

2. Drogownictwa (droga Kornelówka, Sitno koło poczty, Czołki,); 

3. Sieci wodociągowej (Kornelówka, Czołki, Sitno); 

4. Chodnikowe; 

5. Strażackie; 

6. Kulturalne (festyn w Jarosławcu i Cześnikach); 

7. Remonty; 

8. Wyniku rozprawy w Sądzie Administracyjnym w Lublinie w sprawie 

projektu na Cześniki złożonego Urzędu Marszałkowskiego; 

9. Odpadów komunalnych; 

10.  Gospodarki komunalnej. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że plac po byłej wadze buraczanej w Karpiu 

możemy nabyć w użytkowanie wieczyste. Całość została oszacowana na kwotę 

170tys. zł, natomiast wkład gminy został oszacowany na kwotę 149tys.zł, 

a w związku z tym musimy zapłacić tą różnicę- 26 tys. zł. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że chcemy przeznaczyć środki 

z chodnika w Kornelówce na remont drogi koło szkoły. Nadleśnictwo 

w Krasnymstawie, chce nam również dołożyć 12tys.zł do remontu tej drogi. 

Pan Palikot zapytał,: czyj plac jest w Jarosławcu? 

Pan Sekretarz odpowiedział, że plac w Jarosławcu jest własnością gminy 

jednak, co do płyt na placu nie ma pewności. 

 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycje przekazania 

26tys.zł na zakup byłej wagi buraczanej w Karpiu. 

Propozycja ta została przyjęta jednogłośnie przez Państwa Radnych 

w głosowaniu jawnym. 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt ten został zrealizowany na bieżąco w trakcie obrad sesji. 
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Ad. 8 

 

Sprawy różne 

 

Pan Szajnoga zapytał,: „dlaczego lejemy asfalt na drogach, gdzie mieszka 

niewiele osób?” 

Pan Wójt powiedział, że taka propozycja była od mieszkańców i dlatego 

zostało to przyjęte. 

Pani Ostapińska poprosiła, aby w przyszłym budżecie umieścić 

poprawienie drogi Stabrów (ogierówka). 

Pan Sekretarz poinformował, że Starostwo przygotowuje listę wspólników 

Wspólnoty w Jarosławcu. 

Pan Biłant powiedział, że trzeba poprawić drogę na Osiedlu w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że będzie to robione. 

Pani Tarkot zapytała, kiedy będzie zrobiona droga Sitno (Stara Wieś). 

Pan Sekretarz odpowiedział, że może na drugi rok. 

Pan Palikot powiedział, że trzeba zrobić drogę od Pana Greli w kierunku 

Pani Piątek. 

Dalej Pan Palikot powiedział, że Pan Duma nadal chce 30tys. zł za działkę, 

dlatego lepiej dajmy sobie z tym spokój. 

Następnie Pan Palikot zapytał, czy złożył już ktoś ofertę na dzierżawę pola 

w Bożym Darze.  

Pan Sekretarz odpowiedział, że najpierw musi być ogłoszony oficjalny 

przetarg. 

Pan Kozak poinformował, że koło WOPR-u rosną lipy i nie ma jak 

z sianem przejechać, dlatego trzeba byłoby je przyciąć. 

Pan Gazda poprosił, o pogłębienie rowu w Kolonii Sitno koło Pana Janusza 

Blaszki. 

Następnie Pan Gazda zapytał, kiedy będzie otwarty przejazd koło Pana 

Panasa w Jarosławcu. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że będzie musiał być otwarty. 

Pan Pawlicha zapytał, kiedy będzie w końcu przełożony chodnik 

w Cześnikach. 

Pan Borowiec zapytał, jak wygląda sprawa z mieszkańcami, którzy mieli 

dostać większe śmietniki. 

Pan Sekretarz powiedział, że śmietniki mają być wymieniane bądź też 

dostawiane przez firmę odbierającą śmieci.  

Pan Borowiec zapytał,: „czy coś wiadomo na temat położenia asfaltu 

w Stanisławce?” 

Pan Wójt powiedział, że ma być to zrobione, jednak tak naprawdę nie 

wiadomo, kiedy i na jakim odcinku. 

Następnie Pan Borowiec poinformował o propozycji Komisji Rolnictwa, 

aby przenieść remont drogi w Kułaczówce na inny odcinek drogi. 
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Pan Jerzy Mazurek wyjaśnił, że było ostatnio spotkanie Rady sołeckiej 

i Rada sołecka potrzymała decyzję o zrobieniu właśnie tej drogi, dlatego też 

dokańczamy ją. 

Pan Gazda zapytał,: „czy chodniki będą kontynuowane?” 

Pan Wójt odpowiedział, że będą kontynuowane.  

Pan Jerzy Mazurek poprosił o wykoszenie za remizą trawy w Cześnikach. 

 

Pan Przewodniczący odczytał pismo w sprawie oczyszczalni w LODR 

( pismo stanowi zał. do materiałów z sesji).  

Pan Wójt wyjaśnił, że na chwilę obecną przejęcie oczyszczalni nie jest 

takie proste, dlatego zaproponowaliśmy projekt zrobienia kanalizacji Sitno-

Stabrów- Jarosławiec (Stara Wieś). 

Kolejno Przewodniczący odczytał pismo od Pani Kucharczuk ze Stabrowa 

w spawie wykonania rowu ( pismo stanowi zał. do materiałów z sesji). 

Pan Sekretarz powiedział, że rów znajduje się w pasie gminnym. 

 

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Protokół Nr XXXV/2013 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXXV/2013 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

Pan Juszczak zapytał,: „ilu jest wszystkich uczniów w szkołach?” 

Pan Sekretarz powiedział, że 172 uczniów. 

Pan Juszczak stwierdził, że w takim układzie na ucznia jest 10tys.zł. 

Pan Pawlicha powiedział,: „jak można kłaść asfalt na drodze gruntowej, 

kiedy drogi inne niszczeją.” 

Pan Wójt powiedział, że my realizujemy decyzję Państwa, taka była 

propozycja mieszkańców. 

Pan Przewodniczący powiedział,: „że podobna sytuacja ma miejsce 

w Horyszowie Nowa Kolonia, gdzie środowisko wybrało wybudowanie 

świetlicy, a niektórzy teraz mówią: po co ta świetlica?” 

Dalej Pan Wójt powiedział,: „że mamy 25 tys. zł na wykonanie murów 

ewentualnie stropu w remizie w Horyszowie Nowa Kolonia, jednak należałoby 

ją przykryć na zimę. Wartość zadaszenia z przykryciem została oszacowana na 

około 51tys.zł netto. Dlatego teraz jest prośba do Państwa Radnych, czy idziemy 

w tym kierunku, czy stawiamy tylko mury i zostawiamy na zimę.” 

 Pan Sekretarz dodał, że gdybyśmy w tym roku przykryli ten budynek to 

można by się starać później o pieniądze z LGD Ziemia Zamojska. 

Następnie Pan Sekretarz powiedział, że można by  go nakryć i część 
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pieniędzy zapłacić w styczniu. 

Pan Przewodniczący zapytał,: „kto z Państwa Radnych jest za tym, aby 

przykryć ten budynek?” 

Propozycja została przyjęta w głosowaniu jawnym przy 14 głosach za,  

0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym się. 

 

 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


